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Investeren in verdienvermogen

De gemeenteraad van Zwolle in vergadering bijeen op 16 november 2020,
Gehoord hebbende de beraadslaging over de Begroting 2021

Overwegende dat:

• Een investeringsfonds onderdeel van de strategische investeringsagenda voor de 
komende jaren wordt,

• Het gereserveerde budget hiervoor nu 6.7 miljoen euro is en mogelijk groeit,
• De voorwaarden om uit het investeringsfonds te putten (nog) niet zijn 

geformuleerd.

Van mening dat:

 Gezien de verwachte toename in werkloosheid het van belang is dat initiatieven die 
uit het investeringsfonds gefinancierd worden op korte en/of lange termijn een 
bijdrage leveren aan het verdienvermogen en de werkgelegenheid, en daarmee aan 
de kwaliteit van Zwolle,

 Fysieke ontwikkelingen en innovatie daaraan een krachtige bijdrage leveren,
 Publiek-private samenwerking en externe experts met betrekking tot de selectie van 

projecten een belangrijke rol kunnen spelen om met actuele kennis de effectiviteit 
van investeringen te optimaliseren.

Verzoekt het College:

 Bij de verdere uitwerking van het Investeringsfonds de volgende punten te 
betrekken: 1) hoe/door wie de selectie van investeringen plaatsvindt, 2) op basis van 
welke voorwaarden dit gebeurt met als uitgangspunt de fysieke ontwikkeling van de 
stad  met daaraan gekoppeld een verdienmodel. 

En gaat over tot de orde van de dag,
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